

正確的除害劑管理 - 儲存篇

除害劑常用於家居害蟲防治。然而，儲存不當或會危害人畜健康及環境。大家在儲存除害劑時，應採取以下安全措施：

1. 仔細閱讀標籤上的指示，並按指示儲存除害劑。

2. 擺放在孩童和寵物不能觸及的地方。

3. 與食物、飲料、寵物飼料、水源或醫療用品分開存放。

4. 儲存在陰涼和通風良好的櫃內並鎖好。

5. 未使用的除害劑應存放在原裝附有標籤的容器內，並加以密封。

6. 定期檢查除害劑情況，留意有否洩漏或變質。

7. 避免存放過量除害劑。

8. 切勿放近明火和避免陽光直射。



Proper Pesticide Management Practices – Storage

Pesticides are commonly used for household pest control. However, improper storage may pose a threat to human and pet health, as well as the environment. When storing pesticides, we should observe the safety measures below:

1. Read and follow the storage instructions on the label carefully.

2. Keep out of reach of children and pets.

3. Store away from food, drinks, pet feed, water or medical supplies.

4. Keep pesticides under lock and key in a cool and well-ventilated cabinet.

5. Keep and seal unused pesticides in their original labelled containers.

6. Check regularly the pesticides conditions for any leaks or deterioration

7. Avoid storing excessive quantities of pesticides.

8. Keep away from open flames and direct sunlight.

